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Vragen van de leden Verheijen (VVD) en Fokke (PvdA) aan de minister van 
Buitenlandse Zaken over de toekomst van het European Institute of Public 
Administration (ingezonden 4 juli 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «EIPA mogelijk weg uit Maastricht»?1 

Vraag 2
Onderschrijft het kabinet het belang van een Europees instituut als EIPA voor 
de Europese uitstraling en regionale economie van de regio Maastricht? 

Vraag 3
Bij welk ministerie rust na de subsidie-afbouw van het ministerie van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap de verantwoordelijkheid voor de onder-
steuning van het EIPA in de toekomst en op welke wijze wordt deze vormge-
geven? 

Vraag 4
Deelt het kabinet de angst van het EIPA voor een zogenaamd «domino-effect» 
waarbij andere Europese lidstaten hun subsidie verminderen als gevolg van 
de aangekondigde Nederlandse korting? 

Vraag 5
Bent u bereid over de positie en toekomst van het EIPA overleg te voeren met 
de provincie Limburg en/of de gemeente Maastricht?

1 http://www.l1.nl/nieuws/218624-eipa-mogelijk-weg-uit-maastricht
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